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PROTOKOLL STYREMØTE 09/2023 - 25 
Tirsdag 4. juni kl. 17.00 – 18.00  

 
Fysisk/Digitalt  

Til stede: Pål Brun-Hansen, Elisabeth Wilhelmsen, Tore Blokhus, Bjørn Riiber, Aleksander Wråli 
og Christian Grønli (protokollfører). 
Fravær: Lisbeth Johannesen 
 

 
SAK 54 GODKJENNING AV FORRIGE PROTOKOLL 
  Se vedlagte protokoll. 
 
  Vedtak: 

Styret besluttet  
å godkjenne protokollen fra Styremøte 08/2023 - 25 
 
 

SAK 55 INFORMASJON FRA SEKSJONENE 
 

- Fra Friskis       (5min)   Bjørn 
 
Forberedelsen til FSD24 er i full gang, og det går mot rekorddeltagelse. Samordnet rapportering 
for Friskis er ferdig og viser en medlemsvekst på 7%. Flere kurs avvikles nå før sommeren. Friskis 
var representert med 2 ansatte på paraidrettsdagene på Ranheim. 
 
 

- Fra BTC       (5min)  Aleksander 
 
Mye diskusjon om klasser i forbindelse med arrangering av Nordisk. Deltar i Boccia World 
Challenge på Sardinia med to utøvere. 
 

- Fra Petanque      (5min)  Tore 
 
Har fått flere erfarne arrangører nå, og Karmøy arrangerte rankingturnering samtidig som 
Østlandet. Joachim Andersson avholdt en workshop i Oslo. Vestlandet ser på om de kan gjøre 
tilsvarende i år eller til neste år. NM avvikles på Stord den siste helgen i juli, og det er gitt en viss 
autonomi til arrangøren når det gjelder gjennomføring. Ellers er det et krevende stykke arbeid å 
fylle kompetansetomrommet etter Gabriel, 
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  Vedtak: 
Styret besluttet  
å ta informasjonen til etterretning og GS følger opp om Boccia har behov for støtte i 
arbeidet med Nordisk Mesterskap 
 
 

Sak 56 ØNSKE OM OPPTAK I FIF      (5min)      Christian 
 
 GS mottok en telefon og en påfølgende mail fra lederen av Norges 

Hesteskokasteforbund. De er fordelt på 13 klubber med ca. 170 medlemmer. De 
avholder en rekke arrangementer årlig. 

 
 Jeg mener dette er et for lite miljø til at vi bør invitere de inn i FIF. Jeg vil helle 

anbefale Amerikanske Idretters Forbund for hesteskokasterne. 
 
Etter diskusjon i styret ble det fattet et enstemmig vedtak 

     
Vedtak: 
Styret besluttet  
å ikke ta opp hesteskokasterne i FIF 
 
 

Sak 57 RAPPORT FRA LEDERMØTE I NIF I ÅLESUND   (10min)      Pål 
 
Pål ga styret en orientering om de viktigste sakene fra NIF’s ledermøte: 
Fredagen var av det formelle slaget, med godkjenning av regnskap og årsrapport, samt 
begynnende arbeid med ledermøtets resolusjoner 
Fungerende idrettspresident – Arne Dalhaug holdt en klok og tydelig tale 
Innlegg fra Rune Andersen i Antidoping Norge. 

- Så med bekymring på mange lands antidopingarbeid, spesielt Russland 
- Ny rekord i antall idrettslag som har sertifisert seg som rent idrettslag – VI MÅ 

OPPFORDRE VÅRE IDRETTSLAG 
- Bekymret for hasj og kokainbruk 

 
Lørdagen var det fokus på elementer fra «Idretten Vil», og det ble lagt opp til 
rundebordsdiskusjoner omkring følgende temaer: 

- Forenkling av hverdagen til idrettslagene 
- Tiltak mot økonomiske barrierer 
- Anleggspolitisk arbeid. Her er det stor uenighet mellom NIF og Staten (representert ved 

statssekretær i KUD). Etterslepet på anlegg er stort, tilskuddssatsene er for lave og det 
bygges lat for få anlegg) Stor enighet om dette på Ledermøtet – og NIF må bli «hardere 
i klypa» i sin dialog med regjeringen. 

 
Søndagen ble viet til følgende temaer: 

- Toppidrettssjef, Tore Øvrebø ga en orientering om det forberedende arbeidet frem mot 
OL og PL i Paris. Større tropp en tidligere, med deltagelse i flere øvelser enn tidligere. 
Målsetting om medaljer er: OL = 8 og PL = 6 

- Så var det fokus på prosessen mot neste stortingsvalg og hva NIF skal kjempe for. Litt 
uklart hva det endelige resultatet ble her, men ganske klart at det blir fokus på anlegg, 
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økonomi som barriere og inkludering. Innspill fra Fleridrett var at vi ønsker en bredere 
finansiering enn bare Tippemidler. Vi bør inn på Helsedepartementets budsjetter også. 

- Så ga fungerende Idrettspresident og tidligere Hærsjef Arne Dalhaug en glimrende 
presentasjon omkring den geopolitiske situasjonen som også i stor grad preger idretten, 
men at norsk idrett står fast på sine holdninger når det gjelder deltagelse fra Russland 
og Belarus, men at vi må være klar over at vi ofte er i et mindretall i slike diskusjoner.  

 
 
     
Vedtak: 
Styret besluttet  
å ta informasjonen til etterretning 

 
 
Sak 58 FORSLAG PÅ MØTEDATOER HØSTEN 2024   (5min)       Christian 
  
 Tirsdag 20.august  
 Tirsdag 1. oktober – endret til tirsdag 8. oktober 
 Tirsdag 10.desember med julemiddag sammen med administrasjonen 

      
 
Vedtak: 
Styret besluttet  
å godkjenne de oppsatte møtedatoer 
 

 
Sak 59  EVENTUELT  
 
I forbindelse med begravelsen av Gabriel Gjengstø Bel-Lafkih, som var nesteleder i styret i seksjon 
Petanque og varamedlem til styret i Norges Fleridrettsforbund deltok Tore Blokhus fra styret samt 
GS. 


